
Protokollfört vid årsmötet med Osteoporosföreningen i Skåne 2022

Tid: Torsdagen den 24 februari klockan 13.00 - 14.30

Plats: Mötet var ett telefonmöte på grund av pandemin

Mötet öppnades av ordföranden Christina Svärd som hälsade oss alla välkomna.

L. Christina Svärd valdes till ordförande för årsmötet och AnnaKarin Jaxmar till sekreterare.

2. Till protokolljusterare och rösträknare valdes Berit Ralvert och Sibyl Berglund.

3. Röstlängden fastställdes till 9 personer.

4. Dagordningen godkändes

5. Mötet ansågs stadgeenligt utlyst.

6. Verksamhetsberättelsen föredrogs av Christina 5värd och AnnaKarin Jaxmar. Kassör Vivi

Delshammar föredrog årsbokslutet. Vi skickar verksamhetsberättelsen och årsbokslutet till
medlemmarna Birgitta Cube, Malmö och Anna-May Nilsson, Kristianstad. Alla medlemmar

som är intresserade av verksamhötsberättelsen, den rullande verksamhets- och aktivi-
tetsplanen, årsbokslutet, budgeten och revisionsberättelsen kan få dessa dokument, vilket

stod på kallelsen.

7. Revisionsberättelsen från revisorn Krister Klintberg, Klintberg Consulting AB i Viken har

inte kommit än.

8. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för 2O2L.

9. Vivi Delshammar föredrog budgeten för 2022.

L0. Christina Svärd omvaldes som ordförande fcir ett år.

11. Antalet styrelseledamöter fastställdes till sju ledamöter.

12. Tilf styrelseledamöter för 2 är valdes Vivi Delshammar, Mölle, Mona Korths Nord6n,

Staffanstorp och Kaisa Andersson, Ramlösa. AnnaKarin Jaxmar, Vallåkra, Berit Ralvert, Lund

och Sibyl Berglund, Staffanstorp kvarstår 1år.

13. Vi har ingen medlem som vill ställa upp som revisor.

L4. Till revisorssuppleant förtvå år valdes Birgitta Cube, Malmö.

15. Styrelsen arbetar vidare som valberedning.

16. Val av ombud till riksstämman: Christina Svärd, Limhamn och Berit Ralvert Lund åker.

Riksstämman är torsdagen den 21 april.

17. lnga ärenden väckta av styrelsen.

18. lnga ärenden väckta av medlemmarna.



19. Mötet avslutas.

lnnan mötet presenterade sig styrelsen för medlemmarna och så gjorde medlemmarna för
styrelsen. Vi är alla till åren komna. På kallelsen fanns alla styrelsens medlemmar med namn,

bostadsort, telefonnummer och mejladress.

Styrelsen efterlyste tips från medlemmarna om aktiviteter. Det är brist på bra läkare när det
gäller osteoporos. Kanske vi kan hjälpa varandra.
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